
Västernorrlands Curlingförbund 
 
Protokoll fört vid Västernorrlands Curlingförbunds möte måndagen den 17.10.11. 
 
Plats:        Spiran Härnösand   
Närvarande:  Agneta Fredriksson Edin & Björn Edin Övik CK,  Tore Sjögren OPCC Sundsvall, 

Anders Rodin CK Skvadern, Urban Warberg CK Skvadern, Bill Tåqvist  
Sollefteå, Alf Norell Sundsvalls CK,  Björn Sidén Härnösands CK och Arne 
Modig Sundsvalls CK. 

 
Gästföreläsare Andreas Johansson VIF/SISU om bidrag i olika former. 
 
§ 1          Föregående protokoll av den 15.08.11 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
§2 Anders Johansson från VIF/SISU som fick inleda mötet med att presentera olika 

bidrag och LOK- Stödet samt hur man kan utveckla och utbilda funktionärer 
och spelare på olika nivåer i klubbarna och därigenom söka LOK- bidrag. För 
mera information gå in på www.sisuidrottsutbildarna.se/vasternorrland   

  
§3 Agneta Fredriksson Edin redogjorde från SCFs årsmöte som hölls i Stockholm. 

Mer om mötet går att läsa på vår hemsida. 
  
§4  Urban Warberg redogjorde för upplägget i seriespelet. Man delar upp 

divisionsspelet i trean i 2 grupper där de tre bästa går till slutspel. Föreslaget 
spelprogram för de olika divisionerna bifogas.  

 
§5 Någon rapport från Anna Gustafsson har ej inkommit utan redovisas vid nästa 

möte. 
  
§6 Stadskamperna skall dammas av och återuppstå i någon form. Relationerna 

mellan klubbarna skall bli bättre. En åtgärd som man föreslog var att varje 
klubb tar fram 2 lag mixade, eller nybörjare med en rutinerad spelare. För att 
detta skall fungera fullt ut måste varje klubb ta fram en kontaktperson  som 
känner till lediga tider i sin curlinghall. OPCC har ett liknande utbyte i dag och 
det är inget som hindrar att ett lag är med och spelar. De har mera 
valmöjligheter att utbyta spel eftersom de kan spela på dagtid. Problemet är att 
få tider som passar alla. Meningen med det är att man kan tänka sig lite mat i 
hallen och trevligt umgänge som avslutas med en match under 6 omgångar.  
För att det inte skall bli så dyrt för långresande skall det utgå en mil peng som 
täcker lite bensin för de som får längre sträckor. 

 
§7 Samarbetsformer med de tre nordligaste distrikten är ett problem. 

Sammanslagningar har inte alltid varit av godo. Östersund är ett sådant fall. 
Man har tappat många medlemmar genom denna sammanslagning av flera 
klubbar.    

 
§8 Domareutbildningen hade man i fjol för Nationella domare. När man spelar 

DM måste man ha Nationella domare. Björn skickar ut information om vad 
som gäller för den typen av arrangemang och kurser finns att gå till våren. Om 
det finns behov av det.  

 



§9 Öppet hus den 15-16 oktober samlade i Ö-vik 11-15 ”prova på spelare”. 
Sundsvall 4-7 ”prova på spelare”. Härnösand 12-15  ”prova på spelare”. 
Sollefteå hade 60 personer som kom och provade på curling. Det var en 
Hockey cup i Sollefteå och då provade föräldrar och barn på spelet. 
Härnösand har tagit fram ett nytt bokningssystem. Kontakta Björn Sidén, 
prisvärt 3000 kr/år inkl uppdateringar. 

 
Vi närvarande tackar för god förplägnad. 
Nästa möte den 13 februari 2012 i Härnösand kl.18:30. 

 
 
Sundsvall den 21.10.11. 
 
 
Vid protokollet            justerat  

   
 
 
 
 
Arne Modig   Björn Sidén   


